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КОБЕЛЯЦЬКА МІСЬКА РАДА 

ПОЛТАВСЬКОГО РАЙОНУ ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

  

ПРОТОКОЛ 

пленарного засідання двадцятої позачергової сесії Кобеляцької міської 

ради восьмого скликання  

 

12 серпня 2022 року     м. Кобеляки 

10:00        зал засідань міської ради 

 

Головуючий: Копелець Олександр Олександрович, Кобеляцький 

міський голова. 

 

Копелець О. О.: 

Добрий день, шановні депутати та запрошені! 

На двадцяту позачергову сесію Кобеляцької міської ради восьмого 

скликання із 26 депутатів прибули 23. 

На сесію запрошені: депутати Полтавської обласної та районної рад, 

заступники Кобеляцького міського голови, керуючий справами (секретар) 

Виконавчого комітету міської ради, працівники апарату Виконавчого комітету 

міської ради та її виконавчих органів, представники засобів масової 

інформації. 

ВИСТУПИЛИ: 

Таранушич А. О., депутат міської ради, запитав, чому не працює система 

«Рада»? 

Жуков В. В., секретар міської ради, запропонував перенести пленарне 

засідання до того часу, поки не запрацює електронна система голосування. 

Тимошенко Т. І., начальник інформаційно-технічного забезпечення 

апарату Виконавчого комітету міської ради, пояснила, що справа не тільки у 

відсутності інтернету. Пульти старі, у них технологія підключення Wi-Fi. 

Оскільки їм уже більше 8 років, багато з них не діючі.  

Копелець О. О., міський голова, на пропозицію Жукова В. В. зауважив, 

що сьогодні вже вдруге збираємо сесію для подолання вето міського голови. 

Якщо ми переносимо її, поки налагодиться система голосування, то значить 

ми збільшуємо термін розгляду заяви.  
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Жуков В. В., секретар міської ради, наголосив, що термін проведення 

сесії закінчився у минулий вівторок, він вже прострочений, тому ми можемо 

не розглядати питання, внесені до порядку денного. Питання, на які накладені 

вето – це незаконні рішення міського голови. Тому розглядати їх на сесії, 

немає ніякої потреби. Якщо міський голова не погоджується, то нехай подає 

на депутатів до суду. Щодо рішення «Про дострокове припинення 

депутатських повноважень депутата Кобеляцької міської ради восьмого 

скликання Гординської Тамари Василівни», то відповідно до п. 2 ст. 5 Закону 

України «Про статус депутатів місцевих рад», повноваження депутата 

місцевої ради можуть припинятися достроково за рішенням відповідної ради 

у зв’язку з особистою заявою депутата місцевої ради про складення ним 

депутатських повноважень. Органи місцевого самоврядування не можуть 

скасовувати свої попередні рішення, вносити до них зміни, якщо відповідно 

до приписів цих рішень виникли правові відносини, пов’язані з реалізацією 

певних суб’єктивних прав та охоронюваних законом інтересів суб’єктів цих 

правовідносин, заперечень проти їх зміни чи припинення. Це є гарантією 

стабільності суспільних відносин між органами місцевого самоврядування і 

громадянами, породжуючи у громадян впевненість у тому, що їхнє існуюче 

становище не буде погіршено прийняттям більш пізнього рішення.  

Депутати рішення прийняли, погодилися з позицією депутата 

Гординської Т. В.  

Нагадав, що згідно зі ст. 4 Закону України «Про місцеве самоврядування 

в Україні», основні принципи місцевого самоврядування - народовладдя, 

законності, гласності, колегіальності, поєднання місцевих і державних 

інтересів. Депутати повинні служити громаді. На його думку, розпорядження 

міського голови є незаконними і немає потреби розглядати їх на сесії міської 

ради. 

По питанню «Про покладення обов’язків Кобеляцького міського голови 

та голови Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради на тимчасово 

виконуючого повноваження Кобеляцького міського голови, секретаря міської 

ради Жукова Володимира Володимировича», пояснив, що відповідно до 

«Закону України про місцеве самоврядування в Україні», в разі відсутності 

міського голови його обов’язки виконує секретар ради. На минулій сесії 

рішення прийнято відповідно до чинного законодавства.  

По питанню «Про оплату праці секретаря міської ради на 2022 рік» 

повідомив, що система «Рада» не працювала і він відкликав свій голос. Те 

рішення вважалося не прийнятим. На нього накладати вето немає потреби.  
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Щодо питання складення повноважень депутата Проценка І. А., то воно 

було відкликане. Всі питання порядку денного вичерпані і немає потреби їх 

розглядати на пленарному засіданні. 

Попрохав виносити на сесію питання, які стосуються розвитку громади 

та органів місцевого самоврядування.  

Таранушич А. О., депутат міської ради, підкреслив, що підтримує думку 

Жукова В. В. Запитав міського голову, коли буде працювати інтернет, щоб 

депутати могли голосувати пультами, скільки необхідно часу, щоб полагодити 

систему «Рада»? Запропонував відвести одну годину, щоб відновити роботу 

системи голосування. 

Копелець О. О., міський голова, повідомив, що дасть відповідне 

доручення спеціалістам міської ради. 

Тимошенко Т. І., начальник інформаційно-технічного забезпечення 

апарату Виконавчого комітету міської ради, пояснила, що за годину 

спеціалісти не справляться. Кожного разу перед проведенням сесії міської 

ради тестується система, якій уже більше 10 років. Ще зранку почалися з нею 

проблеми. Був здійснений дзвінок до спеціалістів із Західної України, з якими 

є співпраця. За 1,5 години технічно не можливо налагодити систему.    

Таранушич А. О., депутат міської ради, запропонував дати 1 годину, щоб 

налагодити систему «Рада» і створити відповідні умови для того, щоб 

депутати прийняли рішення, які вважають за потрібні.  

Копелець О. О., міський голова, дав доручення спеціалістам 

інформаційно-технічного відділу апарату Виконавчого комітету міської ради 

вжити заходів щодо усунення технічних причин.  

Пройшла 1 година 45 хв. 

ВИСТУПИЛИ: 

Св'ячена О. О., головний спеціаліст-юрисконсульт юридичного відділу 

апарату Виконавчого комітету міської ради, повідомила, що відповідно до          

п. 11.5. Регламенту Кобеляцької міської ради восьмого скликання, рішення 

ради приймаються відкритим поіменним голосуванням, окрім випадків, 

передбачених п. 4, 16 ст. 26 Закону України «Про місцеве самоврядування в 

Україні». 

Рішенням шостої сесії міської ради восьмого скликання від 16.02.2021 

року № 1 «Про внесення змін до Регламенту Кобеляцької міської ради 

восьмого скликання» було внесено зміни до Регламенту, доповнивши його 

наступним пунктом:  
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- абзац другий п. 11.5. ст. 11 Регламенту після слів «передбачених п. 4, 16 

ст. 26 Закону України «Про місцеве самоврядування в Україні» доповнити 

словами «за допомогою електронної системи «Комп’ютерна програма 

«Електронна система поіменного голосування з фіксацією результатів 

поіменного голосування. У разі потреби,» далі – за текстом. 

 Повертаємося до Регламенту: відкрите поіменне голосування 

здійснюється шляхом подачі іменних бюлетенів по кожному питанню порядку 

денного в лічильну комісію. Тобто, виходячи із наявного документу, 

голосування може здійснюватися шляхом подачі іменних бюлетенів по 

кожному питанню порядку денного.  

 

Копелець О. О.: 

Кворум є, вношу пропозицію двадцяту позачергову сесію міської ради 

восьмого скликання оголосити відкритою. 

Заперечень немає? 

Дозвольте двадцяту позачергову сесію міської ради восьмого скликання 

оголосити відкритою.  

 

(Звучить Державний Гімн України). 

 

Шановні депутати та запрошені!  

Повідомляю вам, що відповідно до пункту 11.3 статті 11 Регламенту 

Кобеляцької міської ради восьмого скликання здійснюється відеофіксація 

пленарного засідання сесії міської ради. 

 

Шановні депутати та запрошені! 

Для проведення підрахунку голосів нам необхідно обрати лічильну 

комісію. Пропонується до складу лічильної комісії включити: 

Татарко Ольгу Олександрівну 

Фесюру Віктора Олександровича 

Ялову Аллу Станіславівну 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Таранушич А. О., депутат міської ради, запропонував до складу 

лічильної комісії включити: 

Кіптілого Василя Анатолійовича 

Попика Миколу Сергійовича 

Татарко Ольгу Олександрівну 

 

Копелець О. О.: 
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Хто за дану пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Потрібно вирішити питання про порядок денний та регламент роботи 

двадцятої позачергової сесії міської ради восьмого скликання. 

Розпорядження про скликання сесії було розміщене на сайті міської ради. 

Чи варто його зачитувати? 

 

Міський голова зачитав питання порядку денного двадцятої позачергової 

сесії міської ради восьмого скликання.  

 

Копелець О. О.: 

Пропоную проєкт порядку денного прийняти за основу.  

Хто за дану пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати поіменного голосування № 1 додаються 

до протоколу).  

 

Пропонується виключити з порядку денного питання: 

«Про дострокове припинення повноважень депутата Кобеляцької міської 

ради восьмого скликання Проценка Ігоря Андрійовича», в зв'язку з поданою 

ним заявою про відкликання його попередньої заяви від 03.08.2022 року щодо 

припинення повноважень депутата міської ради. 

Хто за пропозицію виключити з проєкту порядку денного дане питання? 

Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати поіменного голосування № 2 додаються 

до протоколу).  

 

У кого будуть зміни, доповнення до проєкту порядку денного? 

Немає. 

Хто за те, щоб запропонований порядок денний зі змінами прийняти в 

цілому? Прошу голосувати. 

Голосували: 
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«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати поіменного голосування № 3 додаються 

до протоколу).  

 

Прийнято порядок денний: 

 1. Про повторний розгляд рішення дев’ятнадцятої позачергової сесії 

Кобеляцької міської ради восьмого скликання від 22.07.2022 р. № 1 «Про 

покладення обов’язків Кобеляцького міського голови та голови Виконавчого 

комітету Кобеляцької міської ради на тимчасово виконуючого повноваження 

Кобеляцького міського голови, секретаря міської ради Жукова Володимира 

Володимировича» після зупинення його міським головою. 

2. Про повторний розгляд рішення дев’ятнадцятої позачергової сесії 

Кобеляцької міської ради восьмого скликання від 22.07.2022 р. № 2 «Про 

дострокове припинення депутатських повноважень депутата Кобеляцької 

міської ради восьмого скликання Гординської Тамари Василівни» після 

зупинення його міським головою. 

3. Про повторний розгляд рішення дев’ятнадцятої позачергової сесії 

Кобеляцької міської ради восьмого скликання від 22.07.2022 р. № 18 «Про 

оплату праці секретаря міської ради на 2022 рік» після зупинення його міським 

головою.  

4. Різне. 

 

Копелець О. О.: 

Пропозиції щодо регламенту роботи двадцятої позачергової сесії міської 

ради: 

Для доповідей – до 20 хвилин, для виступів у дебатах – до 3 хвилин, для 

повторних виступів – до 2 хвилин, для розгляду різного – до 30 хвилин. 

Пленарне засідання пропонується провести за 1 годину. 

Заперечень немає? 

Немає. 

Хто за те, щоб прийняти запропонований регламент роботи двадцятої 

позачергової сесії міської ради? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Копелець О. О.: 

Переходимо до розгляду питань порядку денного. 

Питання, які внесені до порядку денного, були прийняті на пленарному 

засіданні дев’ятнадцятої позачергової сесії міської ради восьмого скликання 

від 22 липня 2022 року. Відповідно до п. 4 ст. 59 Закону України «Про місцеве 



7 

 

самоврядування в Україні», рішення  міської ради у п'ятиденний строк з 

моменту його прийняття було зупинено міським головою і внесено на 

повторний розгляд відповідної ради із обґрунтуванням зауважень. Рада 

зобов'язана у двотижневий строк повторно розглянути рішення. Якщо рада 

відхилить зауваження  міського голови і підтвердить попереднє рішення двома 

третинами депутатів від загального складу ради, воно набирає чинності.  

Оскільки 09 серпня 2022 року не відбулося пленарне засідання двадцятої 

позачергової сесії Кобеляцької міської ради восьмого скликання по причині 

неявки депутатів міської ради від політичних партій: «Слуга народу» – 5 чол., 

«Рідне місто» – 3 чол., «За майбутнє» – 4 чол., ВО «Батьківщина» – 4 чол., 

позафракційних – 2 чол. було видано розпорядження Кобеляцького міського 

голови про перенесення дати проведення двадцятої позачергової сесії 

Кобеляцької міської ради восьмого скликання на 12 серпня 2022 року. 

 

1. По питанню: «Про повторний розгляд рішення дев’ятнадцятої 

позачергової сесії Кобеляцької міської ради восьмого скликання від 22.07.2022 

№ 1 «Про покладення обов’язків Кобеляцького міського голови та голови 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради на тимчасово виконуючого 

повноваження Кобеляцького міського голови, секретаря міської ради Жукова 

Володимира Володимировича» після зупинення його міським головою» слово 

надається головному спеціалісту-юрисконсульту юридичного відділу апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради Св'яченій Олені 

Олександрівні. 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати бюлетенями. 

Голосували: 

«за» - 0, «проти» - 10, «утримались» - 13, «не голосували» - 0,  

«не дійсний» - 1 

Рішення не прийнято (результати поіменного голосування № 4 

додаються до протоколу).  

Жуков В. В., секретар міської ради, проголосувавши, заявив, що у нього 

питання по конфлікту інтересів і він не повинен був голосувати. Повідомив, 

що він відкликає свій голос.  

Взяв у членів лічильної комісії свій бюлетень і перекреслив його. 

   

2. По питанню: «Про повторний розгляд рішення дев’ятнадцятої 

позачергової сесії Кобеляцької міської ради восьмого скликання від 22.07.2022 

№ 2 «Про дострокове припинення депутатських повноважень депутата 

Кобеляцької міської ради восьмого скликання Гординської Тамари 

Василівни» після зупинення його міським головою» слово надається 

головному спеціалісту-юрисконсульту юридичного відділу апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради Св'яченій Олені 

Олександрівні. 
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Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати бюлетенями. 

Голосували: 

«за» - 0, «проти» - 9, «утримались» - 15, «не голосували» - 0  

Рішення не прийнято (результати поіменного голосування № 5 

додаються до протоколу).  

 

3. По питанню: «Про повторний розгляд рішення дев’ятнадцятої 

позачергової сесії Кобеляцької міської ради восьмого скликання від 22.07.2022 

№ 18 «Про оплату праці секретаря міської ради на 2022 рік» після зупинення 

його міським головою» слово надається головному спеціалісту-

юрисконсульту юридичного відділу апарату Виконавчого комітету 

Кобеляцької міської ради Св'яченій Олені Олександрівні. 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати бюлетенями. 

Жуков В. В. повідомив про наявність конфлікту інтересів, участі у 

голосуванні по даному питанню він приймати не буде. 

Голосували: 

«за» - 0, «проти» - 9, «утримались» - 14, «не голосували» - 1  

Рішення не прийнято (результати поіменного голосування № 6 

додаються до протоколу).  

 

Копелець О. О.: 

4. Різне.  

В кінці засідання ми залишаємо до 30 хвилин на розгляд різного. 

ВИСТУПИЛИ: 

 Крайнюк Н. В., депутат міської ради, звернула увагу присутніх на 

проблему вивезення сміття у с. Світлогірське.  

 Копелець О. О., міський голова, зазначив, що це питання стосується 

директора Госпрозрахункового комунального підприємства 

«Переволочанське» Кобеляцької міської ради Маляренка Я. С., в якого у 

ввіреному йому господарстві є водій, тракторист. Цим питанням треба 

зайнятися. 

 Таранушич А. О., депутат міської ради, підвів підсумок засідання. 

Висловив обурення, що, на його думку, сьогодні не просто так відбулося не 

спрацювання системи «Рада», за цим була якась задумка. Зробив висновок, що 

за два роки такого бедламу з нею не було. Захотілося – можемо зробити 

голосування бюлетенями, захотілося – можемо включити систему «Рада», 

захотілося щось інше – можемо зробити інше. За це ніхто відповідати не буде.  

Всі роблять вигляд, ніби нічого не трапилося. Але багато чого трапилося! 

Сьогодні зняли з порядку денного питання по Проценку І. А. Він прохав 
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озвучити, що його просто оббрехали. Різної брехні прозвучало дуже багато. 

Запропонував міському голові написати заяву і «піти з миром». Так буде 

краще для всіх, в тому числі депутатів міської ради. 

 Жуков В. В., секретар міської ради, запропонував депутатам міської ради 

працювати на громаду і приймати рішення, які стосуються її розвитку, та 

закликав до співпраці. 

 Копелець О. О., міський голова, зауважив Таранушичу А. О., що він 

керував районом 15 років, розкрадав його і намагаєтеся далі розкрадати. З 

посади йти він не збирається, оскільки нічого не порушує. Наголосив Жукову 

В. В., що депутати побачили, що на дев'ятнадцятій позачерговій сесії 

понаприймали дурниці, і сьогодні голосують «утримався» або «проти». 

 Підкреслив, що заява Гординської Т. В. – фальшивка, вона її не 

підписувала. Документи буде надано у відповідну інстанцію для проведення 

експертизи. Саме тому було призупинено дію рішень, бо були порушені 

правила прийому заяви, ще й підтасовано.  

 Кіптілий В. А., депутат районної ради, по факту заяви Гординської Т. В. 

зауважив, що міському голові потрібно було не вето накладати, а в судовому 

порядку довести, що то був не її підпис, а потім через суд оспорити дане 

питання.  

 Копелець О. О., міський голова, відповів, що він відповідно до 

законодавства наклав вето, і сьогодні на пленарному засіданні його не 

подолали. 

 Шевченко Т. В., депутат міської ради, надала пояснення, чому депутати 

сьогодні проголосували саме так. Зазначила, що в питаннях, які виносилися на 

порядок денний, не було зазначено чи це подолання вето чи щось інше. Вони 

виносилися аналогічні тим, які розглядалися на попередній сесії. І депутати 

вирішили, що два рази їх розглядати не доречно, тому всі «утрималися» чи 

проголосували «проти». Вони прекрасно розуміють, що потрібно 18 голосів, 

щоб подолати вето.  

 Св'ячена О. О., головний спеціаліст-юрисконсульт юридичного відділу 

апарату Виконавчого комітету міської ради, повідомила, що відповідно до ч. 4 

ст. 59 Закону України «Про місцеве самоврядування в Україні», рішення 

відповідної сесії може бути зупинено розпорядженням міського голови. В 

даному випадку рішення сесії було прийнято 22 липня 2022 року. Наразі в 

чинному законодавстві немає ніяких обмежень чи норм, які б звертали увагу 

на те, що якщо в період тимчасової відсутності міського голови головуючим 

на сесії була інша особа, то ч. 4 ст. 59 Закону України «Про місцеве 

самоврядування в Україні» не поширюється на міського голову. Тобто, 

міський голова приступив до виконання власних повноважень в силу ст. 42 

Закону України «Про місцеве самоврядування в Україні» з 25 липня 2022 року. 

26 липня поточного року він скористався своїм правом і виніс розпорядження 

про зупинення рішення сесії Кобеляцької міської ради. В законі чітко 

зазначено, що якщо рада підтвердила попереднє рішення сесії, вважається, що 

воно набрало чинності. У нашому випадку рішення не підтверджено ні про 

покладання обов’язків на Жукова В. В., ні про дострокове припинення 
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повноважень Гординської Т. В., ні про оплату праці секретаря міської ради на 

2022 рік. Погодилася, що усі спірні питання повинні вирішуватися в судовому 

порядку.  

 Жуков В. В., секретар міської ради, зауважив, що вже минуло два тижні 

відтоді, як треба було зібрати сесію міської ради, тому депутати не голосували 

за питання, включені до її порядку денного. Зазначив, що нормативно-правові 

акти органів місцевого самоврядування (щодо Гординської Т. В.) є актами 

одноразового застосування і вичерпують свою дію фактом їхнього виконання, 

тому вони не можуть бути скасовані чи змінені органами місцевого 

самоврядування після їх виконання. Рішення було прийнято 22 липня, воно 

було опубліковано на сайті міської ради, але воно звідти зникло.                      

 Шевченко Т. В., депутат міської ради, підкреслила, що в законі 

зазначено, що особа повинна особисто подати заяву про складання 

депутатських повноважень. Але там не написано, що вона повинна бути 

особисто присутня під час її розгляду. Відповідно до законодавства сесія 

взагалі повинна взяти інформацію до відома, і ніхто не має права говорити, що 

мені робити, як депутату міської ради. Запитала, чи прописано в законодавстві, 

що людина повинна особисто бути присутня на пленарному засіданні сесії 

міської ради? 

 Св'ячена О. О., головний спеціаліст-юрисконсульт юридичного відділу 

апарату Виконавчого комітету міської ради, відповіла, що в законодавстві є 

багато прогалин і відсутня деталізація певних нюансів. Підняте питання 

регулюється Законом України «Про статус депутатів місцевих рад». У 

підпункті 2 зазнається, що за рішенням сесії ради відбувається дострокове 

припинення повноважень депутата, і у переліку пунктів прописано про 

особисту заяву. Більше інформації, саме в цій статті, немає. Коли звернутися 

до Виборчого кодексу України, то ст. 284 передбачає, що дострокове 

припинення повноважень депутата також може відбуватися за його особистою 

заявою. У такому випадку рішення повинна приймати сесія. Щоб встановити, 

яким чином відбувається подача особистої заяви, якщо є прогалини в 

законодавстві, необхідно звернутися до підзаконних нормативних актів. З 

цього приводу є постанова Центральної виборчої комісії, в якій зазначається 

яким саме чином відбувається скасування реєстрації кандидатів у депутати, і 

в самій постанові зазначено, що за аналогічним порядком відбувається 

дострокове припинення повноважень депутата. В постанові ЦВК від 

04.12.2020 року № 543 зазначено, що під особистою заявою розуміється те, що 

особа подає цю заяву особисто, або у відповідності до ст. 78 Закону України 

«Про нотаріат», тобто підпис її повинен бути засвідчений. Якщо особа дійсно 

має намір відмовитися і не бажає здійснювати представництво інтересів 

власних виборців, вона повинна здійснити подачу заяви у відповідності до 

вимог чинного законодавства.  

 Шевченко Т. В., депутат міської ради, уточнила, що особисто депутат 

подає заяву, і ми не є органом, який повинен встановлювати його підпис. Ми 

не правоохоронний чи законотворчий орган, який повинен встановлювати - чи 

правомочна заява, чи не правомочна. Запитала, де написано, що депутат 
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повинен особисто скласти свою заяву під час сесії? 

 Св'ячена О. О., головний спеціаліст-юрисконсульт юридичного відділу 

апарату Виконавчого комітету міської ради, відповіла, що за рішенням 

відповідної сесії може бути припинено достроково виконання повноважень 

депутатом за його особистою заявою.  

 Шевченко Т. В., депутат міської ради, запитала, звідки взято, що заява 

Гординської Т. В. написана не особисто? 

  Св'ячена О. О., головний спеціаліст-юрисконсульт юридичного відділу 

апарату Виконавчого комітету міської ради, відповіла, що вона особисто 

взагалі немає до заяви ніякого відношення. Видано розпорядження міського 

голови відповідно до ч. 4 ст. 59 Закону України «Про місцеве самоврядування 

в Україні». Він скористався своїм правом зупинити рішення сесії міської ради.  

 Кіптілий В. А., депутат міської ради, уточнив, що заява написана 

23.06.2022 року. Була домовленість: або людина залишиться, або вона 

повернеться. Гординська Т. В. залишилася. Є запис розмови з нею.  

 Копелець О. О., повідомив, що якщо хтось з чимось не згоден, він може 

звернутися до суду. 

Питання, внесені на розгляд двадцятої позачергової сесії міської ради 

восьмого скликання, вичерпані. 

Дозвольте подякувати вам за плідну спільну роботу і оголосити двадцяту 

позачергову сесію міської ради восьмого скликання закритою. 

 

Дякую за увагу. 

(Звучить Державний Гімн України). 

 

 

 

Кобеляцький міський голова        Олександр КОПЕЛЕЦЬ 

 

Секретар Кобеляцької міської ради        Володимир ЖУКОВ 


